
 

Zápis z 31. jednání ZO Bory dne 31.3.2025 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Ing. Fňukalová Charvátová 
Petra, Viliš Petr, Dostál Jan, Filipová Jitka, Ing. Zmeškal Pavel, Kotačka Ladislav, Vala Marian, 
Mgr. Jahodová Eva, Březka Josef, Vávra Aleš 
 
Omluveni: Mgr. Zikmund P., Večeřa L. 
Neomluveni:  
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 
Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 
elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 13. 
  
Jednání je usnášeníschopné.      
Usnesení č. 1/31 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Mgr. Jahodová Eva, Vala Marian 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0      Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/31 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Mgr. Jahodovou Evu a Valu Mariana. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO  
5. Zpráva o kontrole hospodaření 
6. Autobus Cyrilov 
7. Prodej pozemku 
8. FMP-jarní výzva 
9. Smlouva o věcném břemeni 
10. Výběrová řízení 

a. Traktor 
b. Budova pro dětskou skupinu 
c. Technický dozor investora-dětská skupina 

11. Žádosti 
12. Různé 
13. Závěr 

 



 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/31 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
4. Usnesení z jednání RO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 20.2.2025, 26.2.2025 a 10.3.2025. 
      K usnesení z jednání RO nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/31 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 20.2.2025, 26.2.2025 
                                   a 10.3.2025. 
                                    
5.  Zpráva o kontrole hospodaření 2024 
     Starostka: audit proběhl 26. února 2025 a nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Zprávu o 
     výsledku přezkoumání hospodaření obce Bory jste dostali do e-mailů.  
 

a) schválení Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5a/31 ZO: ZO schválilo Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Bory 
                                      za rok 2024.  
 

b) převod výsledku hospodaření roku 2024 z účtu 431-výsledek hospodaření ve 
schvalovacím řízení na účet 432-výsledek hospodaření předcházejících účetních období 
ve výši 7.572.008,22 Kč. 

Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5b/31 ZO: ZO schválilo převod výsledku hospodaření roku 2024 z účtu 431- 
                                     výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení na účet 432-výsledek  
                                     hospodaření předcházejících účetních období ve výši 7.572.008,22 Kč. 
 

c) Schválení inventarizace 
Starostka: do e-mailů jste dostali zprávu z inventarizace. Je tady ještě k nakouknutí, kdo 
chcete. Nebyly zjištěny žádné rozdíly mezi stavem účetním a skutečným. Hlasujeme o 
schválení inventarizační zprávy. 
 

Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5c/31 ZO: ZO schválilo Inventarizační zprávu za rok 2024. 
 
 
 
 
 



 

6.   Autobus Cyrilov 
Starostka: o letních prázdninách nezajíždí na Cyrilov ranní autobus. xxx požaduje, aby tam 
autobus o prázdninách zajížděl. Je to možné, když toto zajíždění obec zaplatí. 

Využití autobusu o prázdninách je velmi nízké, nebyly by hrazeny z rozpočtu kraje. 
Štěpán Šiman už se nabízel, že by tento ranní letní spoj zajistil mikrobusem. Laďa Kotačka 
navrhl, aby se obyvatelé Cyrilova dohodli na konkrétním jednom dni v týdnu, kdyby tam Štěpán 
zajistil autobus. Ať se sejde osadní výbor s obyvateli a zkusí najít nějaký termín. 
Kotačka L.: je potřeba jim zajistit dopravní obslužnost. 
Mgr. Jahodová E.: navrhuji úřední dny, např. středy, aby si mohli vyřídit i úřady. V neúřední 
dny je provoz úřadů časově omezen. 
Filipová J.: nabídka by měla být, jestli bude poptávka, to se uvidí. A pak se udělá vyhodnocení, 
jak bude minibus využitý. 
Vávra A.: nebylo by lepší dát ty peníze do Cyrilova, než je utratit za autobus? 
Starostka: měli bychom jim dopravní dostupnost zajistit. 
Viliš P.: to by mohl nabrat i lidi v Borech, aby byl plný. 
Starostka: tady jezdí autobus každou hodinu. Pověříme tedy předsedu osadního výboru ke 
zjištění zájmu o využití autobusu o letních prázdninách. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6/31 ZO: ZO pověřilo předsedu osadního výboru ke zjištění zájmu obyvatel  
                                    Cyrilova o zajištění autobusové obslužnosti během letních prázdnin.  
                                    Termín do konce dubna. 
 
7.  Prodej pozemku 
     a) zástavba pod OÚ pozemek č. 96/13 o výměře 980 m2, k. ú Dolní Bory. Přišla jedna žádost 
        o koupi tohoto pozemku. Záměr o prodeji byl zveřejněn od 5.2.2025 do 21.2.2025. RO 
        doporučila ke schválení prodej tohoto pozemku jediné zájemkyni xxx. 
 
Hlasování:  
Pro: 13      Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7a/31 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 96/13 o výměře 980 m2, druh pozemku orná 
                                      půda, k. ú. Dolní Bory xxx za cenu 1.610, - 
                                      Kč plus DPH/m2. 
 
 
     b) žadatel xxx o koupi p. č. 1106/11 o výměře 74 m2, druh pozemku 
         ostatní plocha, k. ú DB. Záměr o prodeji byl zveřejněn od 25.9.2025 do 11.10.2025. 
         Cena 150,- Kč/m2. Cena není předmětem DPH. 

 
Hlasování:  
Pro: 13      Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7b/31 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 1106/11 o výměře 74 m2, druh pozemku 
                                      ostatní plocha, k. ú DB za cenu 150,- Kč/m2. Cena není předmětem 
                                      DPH. 
 



 

c) obec koupě od xxx p. č. 332/2 o výměře 343 m2, druh pozemku trvalý travní porost a p. 
č. 11/2 o výměře 91 m2, druh pozemku trvalý travní porost, oba k. ú. DB. Cena 11.100, 
- Kč. 

 
Hlasování:  
Pro: 13      Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7c/31 ZO: ZO schválilo koupi p. č. 332/2 o výměře 343 m2, druh pozemku trvalý 
                                     travní porost a p. č. 11/2 o výměře 91 m2, druh pozemku trvalý travní 
                                     porost, oba k. ú. DB za cenu 11.100, - Kč.  
 
 
8.  FMP-jarní výzva 
      Starostka: sešly se 4 žádosti v celkové výši 34.000, - Kč na tradiční akce: 
 

a) SDH Bory-Pálení čarodějnic a stavění máje, částka 5.000, - Kč  
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8a/31 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 5.000, - Kč pro SH ČMS-

SDH Bory na akci Pálení čarodějnic a stavění máje. 
 

b) Schválení smlouvy 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8b/31 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 3/2025 o poskytnutí dotace  
                                      dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                       rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 

c) TJ Družstevník Bory-10. memoriál Stanislava Ochrany 2025, částka 16.000, - Kč.  
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8c/31 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 16.000, - Kč pro TJ 
                                      Družstevník Bory na akci 10. memoriál Stanislava Ochrany 2025.  
 
 

d) Schválení smlouvy 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8d/31 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 4/2025 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
 



 

e) MOP, Bobeš-Karneval 2025, částka 5.000, - Kč. 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8e/31 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 5.000, - Kč pro MOP,  
                                      Bobeš na akci Karneval 2025. 
 

f) Schválení smlouvy 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8f/31 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 5/2025 o poskytnutí dotace  
                                      dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                      rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

g) Sdružení pro Cyrilov-Tradiční řemesla na pouti, částka 8.000, - Kč. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8g/31 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 8.000, - Kč pro Sdružení  
                                      pro Cyrilov na akci Tradiční řemesla na pouti. 
 
 

h) Schválení smlouvy 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8h/31 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 6/2025 o poskytnutí dotace  
                                      dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                       rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
9. Smlouva o věcném břemeni 
    Starostka: stavba přípojky elektřiny „D.Bory,příp.NN,p.č.6,Dvořák“. Podklady jste dostali. 
Je tam překop komunikace, ale taková horší, protlak není možný. 
 
     a) Souhlas s projektovou dokumentací a realizací stavby 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9a/31 ZO: ZO schválilo projektovou dokumentaci a realizaci stavby 
                                     „D.Bory,příp.NN,p.č.6,Dvořák“ 
 
 
 
 
 
 



 

 b) návrh na uzavření smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene 
Hlasování:  
Pro: 13           Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9b/31 ZO: ZO schválilo Smlouvu č.: NM-001040027020/002-VMRE o smlouvě 
                                      budoucí o zřízení věcného břemene. 
  
10. Výběrová řízení     

a) Traktor 
Proběhlo výběrové řízení, zájemci se hlásili elektronicky. Přihlásil se jediný zájemce P&L. 
Jejich nabídka je traktor s čelním nakladačem 2.025.000, - bez DPH a traktorový nosič 
kontejnerů 450.000, - bez DPH. 
V obou případech je DPH uznatelné, tudíž nás zajímá v tomto případě cena bez daně. Termín 
dodání polovina května. 
 

aa) Traktor s čelním nakladačem 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10aa/31 ZO: ZO schválilo výsledek výběrového řízení na pořízení traktoru 
                                          s čelním nakladačem od firmy P&L, spol. s r.o. Oslavice za cenu 
                                          2.025.000, - Kč bez DPH. 
  
       ab) traktorový nosič kontejneru  
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10ab/31 ZO: ZO schválilo výsledek výběrového řízení na pořízení traktorového 
                                          nosiče kontejneru od firmy P&L, spol. s r.o. Oslavice za cenu 
                                          450.000, - Kč bez DPH. 
 

b) Budova pro dětskou skupinu 
Jedinou nabídku dodala firma GREMIS, s.r.o. za cenu 30,4 mil Kč bez DPH, vyvolávací 
byla 32,5mil Kč. CN jste dostali do emailů. 
 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 1 Vávra P. 
Usnesení č. 10b/31 ZO: ZO schválilo výsledek výběrového řízení na realizaci akce Novostavba 
                                       objektu občanské vybavenosti Bory, p. č. 94, 95 a 96/1, k. ú Dolní Bory  
                                       od firmy GREMIS, s.r.o. Velké Meziříčí za cenu 36.828.120,75 Kč  
                                       včetně DPH. 
 
 
 
 
 
 



 

c) Technický dozor investora-dětská skupina 
Technický dozor investora na stavbu budovy pro dětskou skupinu 
Sešly se 3 nabídky: 

• Ing. Vadim Šikula, MBA – 565.000, - bez DPH 
• PL Building s.r.o. – 519.090, - bez DPH 
• Ing. Michal Krejčí – 530.000, - bez DPH 
Hodnotící komise ve složení Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vala Marian doporučila 
ke schválení nabídku PL Building. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10c/31 ZO: ZO schválilo výsledek výběrového řízení na TDI na akci Novostavba 
                                        objektu občanské vybavenosti Bory, p. č. 94, 95 a 96/1, k. ú Dolní 
                                         Bory od firmy PL Building s.r.o za cenu 519.090, - Kč bez DPH. 
 

11. Žádosti 
      Starostka: jedna žádost o příspěvek na provoz Linky bezpečí Praha-dětská krizová linka. 
      Požadují 6.000, - Kč. 
 
Hlasování:  
Pro: 1 Mgr. Jahodová E.  Proti: 12   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11/31 ZO: ZO neschválilo příspěvek na provoz Linky bezpečí Praha ve výši 
                                      6.000, - Kč. 
 
12. Různé 
     a) překlenovací úvěr na chodníky 
         zaslala jsem vám schválené podmínky od ČS na krátkodobý investiční úvěr na 
předfinancování dotace na opravu chodníků v obci. Čerpání od 7/25, splácení od 8/25 do 12/25 
jednorázově z dotace a z vlastních zdrojů. Úrok je 1M PRIBOR + 0,41 % p.a. (k 24.3.2025 je 
1M PRIBOR 3,77 % p.a. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 12a/31 ZO: ZO schválilo nabídku na krátkodobý investiční úvěr ve výši 
                                        4.500.000, - Kč od České spořitelny. 
 
     b) DOSIP- měla jsem tady pana Pospíšila z DOSIPu, kteří instalují měřiče rychlosti. Bavili 
jsme se o návrhu Jitky Filipové, umístit v HB panel, který by blikal v případě překročení 
rychlosti. Zaslala jsem vám nabídku na informativní radar a statistiku ze stávajících ukazatelů 
rychlosti.  
Ing. Pipek J.: ze statistiky vyplývá, že u Prudkových se dodržuje rychlost na 90 procent, na 80 
procent ve směru od Rousměrova. Nejhorší stav je od Krásněvsi, tam se rychlost překračuje 
více. 



 

Starostka: pan Pospíšil navrhuje aktivní ukazatel rychlosti nebo smajlík, který se směje nebo 
mračí. Postavit tam jen informační značení nemá smysl. Má návrh umístit ho před zatáčku pod 
Cahovi. Panel stojí cca 69 tisíc s daní. Blíže ze směru od Vídně na ulici u Prokopových jej 
umístit kvůli umístění sloupů na levé straně komunikace nelze.  
Kotačka L.: v těchto místech přece auta zpomalí zatáčka. 
Starostka: další nebezpečné místo je v Okliku, jsou tam nyní rodiny s dětmi, tak ho dát na Oklik 
nebo někde v kopci. Úsekové měření byla investice cca 1,5 milionů. Je to nejefektivnější řešení, 
ale má svoji cenu. Nyní měřiče říkají, že se v obci rychlost dramaticky nepřekračuje. 
Ing. Fňukalová Charvátová P.: mě přijde, že velice nejnebezpečnější je naše křižovatka, tam, 
než ji přejdeš, tak si musíš dávat veliký pozor. Auta jsou v těchto místech rozjetá, je tam špatně 
vidět. Tam je potřeba nějaké zabezpečení. 
Starostka: posouvat nynější radary nelze, bylo by to nelegální. 
Ing. Pipek J.: v budoucnu by měla cyklostezka končit u Cahových, tak potom tak bude mít 
smysl řešit tam nějaký radar. Řidiči, kteří nechtějí, tak je nezpomalí ani deset radarů, ukazatelů 
rychlosti.   
Mgr. Jahodová E.: na mě platí, když vidím výstrahu pozor děti, to hned přibržďuji. Když to 
pořád bliká, tak to nemá smysl, to má blikat až rychlost překročím. 
Starostka: můžeme rozhodnutí odložit až bude aktuální v těchto místech cyklostezka. Nyní 
víme z údajů z měřičů, že se rychlost dodržuje. Souhlasíte s nabídkou pořízení radaru? 
 
Hlasování:  
Pro: 0     Proti: 13   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 12b/31 ZO: ZO neschválilo pořízení informativního rychlostního radaru. 
 

c) výsadba stromů do krajiny 
Chcete se někdo aktivně zapojit do realizace této akce? Hlavní je vymyslet místo, kde bychom 
vysazovali. Můj tip je na Cyrilově u odbočky na Bauxit. Udělat větší akci třeba s Radenicemi 
a Jivovím zároveň, potkáváme se tam katastrálně. 
 

d) Stavby 
chodníky běží, budují se. 
 
14.4. by měly být komplet rozpočty na školní jídelnu.  MMR požaduje, aby stavba byla hotová 
do konce listopadu. Já původně chtěla, aby bylo hotovo do začátku nového školního roku, ale 
to za předpokladu, že bychom dostali rozpočty už v únoru. Takto by to byla divočina. Stavba 
je to velká. Bude to pro firmy práce na celý příští rok, mohlo by to být zajímavé pro stavebníky. 
 
Proběhlo předání vystěhovaných bytů. Co uděláme se sporáky, kotlem, dveřmi, okny. Spolky, 
kdybyste něco chtěli, tak se ozvěte. Kdybyste věděli jak a na co použít, dejte návrhy. 
Viliš P.: nešly by vyměnit okna v KD, stejně se s ním v nejbližší době nebude nic dělat. 
V kuchyňce okny táhne, kdyby výměna aspoň trochu pomohla, bylo by to dobré. 
 



 

Na cyklostezku jsme poslali žádost o dotaci na kraj i SFDI. Cena by měla být 19 milionů, 80 
procent by mělo financovat SFDI. Kraj by měl dát 3 miliony. S náklady se budeme dělit s Vídní 
podle kilometrů, metrů. 
Míša objevila soutěž obec přátelská rodině a seniorům. Za dotaci se dá pořídit cokoliv. Některé 
obce pořídili gril, židle do KD apod. Osloví spolky, aby si navrhly, jakou jednu věc kolem 15 
tisíc by chtěli pořídit.  
 
 
Mgr. Jahodová E.: chtěla bych vám říct něco o činnosti univerzity 3věku. Právě probíhá druhý 
cyklus.  
V prvním cyklu promovalo 13 lidí, teď 7 lidí. Máme velice zajímavá témata. Pokud klesne 
počet osob na 2, tak to nemá smysl dál vést. Promoce je pro studenty velmi významná. Proces 
je velmi slavnostní. Můžete se jet podívat. Koná se v Praze a většinou ještě domlouvám 
prohlídku skleníků. Studenti dělají testy vše funguje jako na vysoké škole. Témata jsou velice 
dobře zpracovaná odborníky, učili jsme se např. o včelařství, myslivosti. 
Pošlete své seniory, kdyby se nudili ke mně, já s nimi promluvím. Ta setkání jsou velice 
příjemná, uvaří se káva, donese upečená buchta, je tam příjemné prostředí. Studenti jsou velmi 
pozorní a šikovní. Univerzita není pouze pro starobní důchodce, mohou se zúčastnit i invalidní 
důchodci. 
Starostka: odezva je velice pěkná, vám patří dík za to, že ji vedete. 
 
Starostka ukončila jednání ve 21.00 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Mgr. Eva Jahodová             _______________________________ 
 
 
Marian Vala                 ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


